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HRVATSKI ORIJENTACIJSKI SAVEZ  

CROATIAN ORIENTEERING FEDERATION 
Ribnjak 2, 10 000 Zagreb,  Hrvatska 

mb: 02053101  ž.r. 2340009-1110278715  oib: 92829674347 

 
 

44. sjednica Izvršnog odbora 
  

ZZ  AA  PP  II  SS  NN  II  KK  
  

Sjednica je održana u utorak 27. kolovoza 2013. godine u Zagrebu, 
Ribnjak 2, s početkom u 18:15 sati.  

 
Prisutni članovi Izvršnog odbora: 

1. Karlo Gobec, predsjednik Saveza; 

2. Vedran Berković, član Izvršnog odbora Saveza; 
3. Frane Marković, član Izvršnog odbora Saveza; 

4. Lino Legac, član Izvršnog odbora Saveza; 
5. Tomislav Kaniški, podpredsjednik Saveza; 
6. Mladen Vukmanović, član Izvršnog odbora Saveza. 

 
Odsutni članovi Izvršnog odbora: 

1. Vladimir Tkalec, član Izvršnog odbora Saveza; 
2. Anton Paravić, član Izvršnog odbora Saveza; 
3. Vedran Bijelić, član Izvršnog odbora Saveza. 

 
Prisutni gosti: 

1. Ivica Bertol, povjerenika za Pre-O; 
2. Damir Gobec, član OK Vihora; 

3. Nenad Mihaljević, član OK Vihora; 
4. Ivana Težak, član OK Vihora. 

 

Konstatira se da na početku 44. sjednice IO-a, dana 27.08.2013. godine 
prisustvuje šest članova s pravom glasa što je dovoljno za donošenje 

pravovaljanih odluka. 
 
Predložen je sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje Zapisnika sa 43. sjednice IO 

3. Prihvaćanje zaključaka dogovorenih e-poštom  

4. WTOC 2015 kandidatura  

5. Osvrt na održana natjecanja  

6. Nastupi reprezentacija  

7. Aktualna problematika  

8. Razno  
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1. Usvajanje dnevnog reda 

Dnevni red prihvaćen je jednoglasno. 

2. Usvajanje Zapisnika sa 43. sjednice IO 

Članovi IO javnim su glasovanjem, jednoglasno, prihvatili Zapisnik sa 43. 
sjednice IO od 04. travnja 2013. godine. 

3. Prihvaćanje zaključaka dogovorenih e-poštom   

1) OK Japetić je na svojoj izvanrednoj sjednici održanoj 28. travnja 2013. u 
Samoboru donio odluku o otkazivanju trke drugog dana natjecanja 12. 
Otvorenog prvenstva Samobora, koje je bilo planirano za nedjelju 

02.06.2013. 

Obrazloženje: Naime, zbog duge zime sa puno snijega (gore na karti je još 

prošli tjedan mjestimično bilo snijega) nismo bili u mogućnosti reambulirati 
donji dio karte u ožujku/travnju kako je bilo planirano, a koji bi se koristio 

drugi dan natjecanja. Isto tako, na nemalom dijelu terena karte koji se 
trebao koristiti za natjecanje napravljena je velika sjeća drveća. Iz 
navedenih razloga nismo u mogućnosti kvalitetno organizirati natjecanje 

dva dana, nego ce se organizirati natjecanje samo prvi dan u subotu 
01.06.2013. 

IO je odluku primio na znanje. 

2) 3. svibnja IO usvojio je sljedeće odluke: 

a) Jednoglasno se PRIHVAĆA kandidatura OK Međimurje za organiza-

ciju štafetnog PH u studenom 2013. godine. Naknadno je dogovoren 
termin predviđen kalendarom natjecanja. 

b) Jednoglasno se PRIHVAĆA prijedloga da se sredstva odobrena za SP 
MTBO preusmjere za SP u Pre-O - kako bi financirali 3 natjecatelja u 
Open i jednog u para- kategoriji.   

c) Jednoglasno se PRIHVAĆA prijedlog da Pia Ocvirk, koja je ostvarila 
A-normu na atletskoj provjeri, nastupi na vlastiti trošak na EYOC-u te 

da je Edi Ocvirk voditelj za taj nastup.  

d) WTOC reprezentacije će se odrediti kada Ivica Bertol dostavi kriterije 
za selekciju na temelju kojih će voditelj reprezentacije Ivo Tišljar 

predložiti listu kandidata. ZA prijedlog su glasali: Anton Paravić, Lino 
Legac, Tomislav Kaniški, Frane Marković, Vedran Bijelić, Vladimir 

Tkalec i Karlo Gobec. 

3) 14. svibnja povjerenik za Pre-O, Ivica Bertol predložio je: 

a. Da se "Prvenstvo Slovenije – TempO"  prizna za Prvenstvo Hrvatske 

u tempo preciznoj orijentaciji. 

Prijedlog NIJE PRIHVAĆEN. PROTIV prijedloga su glasali: Vedran 

Bijelić, Mladen Vukmanović, Karlo Gobec, Lino Legac, Frane 
Marković i Vladimir Tkalec. SUZDRŽANI su bili: Vedran Berković i 
Antun Paravić.  
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4) OK Bjelovar je 16. svibnja 2013. od povjerenika za natjecanja tražio da se 

njihovim članovima priznaju rezultati nastupa na MTB trci u Slovenj 
Gradecu za Kup Hrvatske iako nisu na vrijeme poslali registraciju za MTB. 

Obrazloženje OK Bjelovar: 

- Prvi obrazac za registraciju dostavljen je 21.03., kako bi se 

priznale registracije za SiB open; 

- Dana 01.04. primljen je poziv za SG MTBO 2013; 

- Također, dana 01.04. primljen je od HOS-a kalendar za 2013. godinu, 
usvojen na 42. sjednici IO HOS održanoj 26.02., dakle nakon što su prve 
dvije utrke za KH već održane.  

- Premda su kalendarom predviđene 2 utrke MTBO kupa u SG 20.-21.4., 
zbog neodgodivih obveza koje sam imao u prvoj polovici travnja, nisam 

stigao poslati obrazac za registraciju za članove OK Bjelovar koji su se 
prijavili za tu utrku pa su oni sada oštećeni, jer im se nastup ne računa 
za Kup. Oni će to razumjeti, jer im je poznato da tajničke poslove 

obavljam u slobodno vrijeme, ali mene zbog toga peče savjest. Ako je u 
interesu Saveza da u Kupu bude što više aktivnosti, onda propusti 

pojedinaca ne bi smjeli utjecati na više interese, pa predlažem da im se 
rezultat (koji neće nikoga ugroziti) prizna! 

Prijedlog NIJE PRIHVAĆEN. PROTIV prijedloga su glasili: Mladen 

Vukmanović, Lino Legac, Antun Paravić i Frane Marković. Suzdržani su bili: 
Vedran Bijelić i Karlo Gobec. ZA prihvaćanje su glasali Vedran Berković i 

Vladimir Tkalec. (Radna verzija kalendara za 2013. u kojoj je bilo 
navedeno i natjecanja u Slovenj Gradecu, bila je u prilogu Zapisnika sa 40. 
sjednica IO održane 15.11.2012. godine) 

5) 23. svibnja Lino Legac predložio je: 

a. Da se zbog njegovih obaveza u vrijeme SP za juniore u Češkoj za 

voditelja imenuje EDI OCVIRK. 

Prijedlog je PRIHVAĆEN. Za prijedlog su glasali: Lino Legac, Frane 
Marković, Anton Paravić, Vedran Bijelić, Vedran Berković, Vladimir 

Tkalec, Karlo Gobec i  Mladen Vukmanović. 

6) 4. lipnja 2013. voditelj Pre-O reprezentacije Ivo Tišljar predložio je: 

a. Popis natjecatelja za WTOC 2013. 

- Para kategorija: Ivica Bertol 

- Open kategorija: Zdenko Horjan i Ivo Tišljar 

Natjecatelja za treće mjesto u Open kategoriji odredit će se na temelju 
kvalifikacijskih natjecanja "Prvenstvo Slovenije – TempO" i "National Pre-

O" koja će se održati 8. i 9. lipnja 2013. na Rogli. Nakon natjecanja će se 
izračunati ranglista na temelju postignutog plasmana. (1. mj. = 1 bod). 
Gledaju se samo kandidati iz Hrvatske bez onih koji su već plasirani. Veću 

težinu ima Pre-O u odnosu na Tempo-O. Bodovi se zbrajaju. Pobjednik je 
onaj sa manje bodova. 

Ukoliko sudsko vijeće poništi natjecanje ono se neće bodovati kao 
kvalifikacijsko. 
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ZA prijedlog su glasali: Frane Marković, Vedran Bijelić, Vedran Berković, 

Anton Paravić, Lino Legac, Karlo Gobec i Tomislav Kaniški. PROTIV je 
glasao Mladen Vukmanović. 

7) 5. lipnja se IO HOS-a očitovao na zamolbu OK "Međimurje" za izuzetkom 
Pravilnika o O-natjecanjima vezano uz bodovanje kategorija na 
Thermenland Open 2013.  

a. IO je većinom glasova odlučio da se za KH MŽ21B boduje kao 
MŽ21B, MŽ21E kao MŽ21A, te da se MŽ21A, MŽ18, MŽ50, Ž55, 

MŽ60, Ž65 i MŽ70 ne boduju za KH. Molimo organizatora da upozori 
prijavljene hrvatske klubove na navedenu odluku. 

8) 19. lipnja Lino Legac je predložio da Hrvatsku na SP za seniore u Finskoj 

predstavlja MATIJAŽ ŠTANFEL, a na SP  za juniore MATIJA RAZUM- uz 
obrazloženje da ostali kandidati ne zadovoljavaju kvalitetom. 

Nakon rasprave, u kojoj je ukazano da je bitno da se kriteriji ne postave 
previsoko i time ne demotivira juniore, ZA prijedlog su glasali: Vedran 
Bijelić, Lino Legac, Frane Marković, Anton Paravić, Tomislav Kaniški i Karlo 

Gobec 

9) IO je 24. lipnja potvrdio prijedlog Line Legca da TOMISLAV VARNICA 

bude voditelj reprezentacija za SEEOC u Rumunjskoj. Lino Legac će pri 
tome odrediti ranglistu reprezentativaca za nastup reprezentacije.  

ZA prijedlog su glasali: Vedran Berković, Vedran Bijelić, Karlo Gobec, 
Tomislav Kaniški, Lino Legac, Frane Marković, Anton Paravić i Mladen 
Vukmanović. Vladimir Tkalec se nije izjasnio. 

10) Dana 5. srpnja, nakon rasprave o kandidaturi OK Vihor za provoditelja SP 
u Pre-O 2015. IO je zaključio: 

a. IO ne može donijeti odluku, odnosno dati podršku kandidaturi 
Hrvatske, bez dokumentacije o načinu organizacije i financiranja 
natjecanja.  ZA odluku su glasali:  Mladen Vukmanović, Tomislav 

Kaniški, Anton Paravić, Frane Marković, Vedran Berkovic, Vedran 
Bijelić i Karlo Gobec Vladimir Tkalec se nije izjasnio. 

11) 8. srpnja IO je jednoglasno odlučio da će član IO VEDRAN BIJELIĆ biti 
zamjenski delegat Hrvatskog orijentacijskog saveza na sjednici Skupštine 
HOO, koja će se održati 22.07.2013. u 14 sati. 

12) 7. kolovoza, koordinator reprezentacija Lino Legac predložio je:  

Obzirom da konkretne troškove (nakon brojnih molbi) niti do današnjeg 

dana nisam dobio, pa ne znam po kojoj bi ponudi ili računu IO mogao sto 
sufinancirati, predlažem da IO za ovu godinu i SEEOC podmiri samo 
juniorima iznos startnine, a u ostale troškove ne ulazi već ta sredstva 

ostavi za neke druge akcije. 

Ukupni iznos startnine koji bi IO u tom slučaju financirao iznosi: 120 € za 

sljedeće juniore: Iva Lovrec, Dora Težak, Roberta Orehoci, Luka Ivković, 
Luka Mihaljević, Matija Razum. 
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ZA prijedlog su glasali: Lino Legac, Vedran Bijelić, Vedran Berković, 

Frane Marković, Tomislav Kaniški, Anton Paravić i Mladen Vukmanović; 
PROTIV je bio Karlo Gobec; Vladimir Tkalec se nije izjasnio. 

13) 12. kolovoza, na prijedlog koordinatora reprezentacija Line Legca,  
PRIHVAĆEN je sljedeći sastav reprezentacija za SEEOC: 

a. Iva Lovrec (W16), Dora Težak (W16), Roberta Orehoci (W18), Luka 

Ivković (M16), Luka Mihaljević ( M18), Matija Razum (M20), 
Antonija Orlić (W21E), Lino Legac (M21E), Darko Merunka (M50), 

Damir Gobec (M40), Ivana Gobec (W40), Tomislav Varnica (M35) 

4. WTOC 2015 kandidatura  

Većina klubova podržala je kandidaturu OK Vihora za organizaciju WTOC-a 2015. 

Damir Gobec je predstavio plan organizacije. 

IO je nakon diskusije jednoglasno podržao kandidaturu OK Vihora za WTOC2015. 

OK Vihor će prema gradu odraditi suglasnost o organizaciji, Savez mora od HOO-
a dobiti suglasnost, te IO mora poslati odgovor IOF-u. OK Vihor će napraviti 
prezentaciju za IOF. IO će sastaviti ugovor između Saveza i OK Vihor.  

OK Vihor odustaje od kandidature za organizaciju SEEOC-a 2015, no ustraje u 
kandidaturi za 2016.  

5. Osvrt na održana natjecanja  

Lino Legac je iznio primijećene propuste i nedostatke na dosadašnjim održanim 

natjecanjima. Na kraju godine će sve biti uobličeno na jednom mjestu i poslano 
klubovima na uvid. 

IO će poslati podsjetnik za organizaciju WRE natjecanja za sljedeću godinu. 

Trenutno je samo OK Sova izrazio želju za organizacijom WRE natjecanja 2014. 
godine.  

6. Nastupi reprezentacija 

Nastup na SEEOC-u: 

OK Vihor traži da se za nastup na SEEOC-u juniorima podmire troškovi sukladno 

Pravilniku o reprezentacijama. 

IO je nakon dodatnih informacija odlučio da se troškovi reprezentativcima 

nadoknade sukladno Pravilniku o reprezentacijama (5 glasova za i 1 glas 
suzdržan-Legac Lino).  

7. Aktualna problematika 

a) Osvježavanje na stranicama Saveza bi trebalo biti redovitije. IO zadužuje 
Linu Legca da kontaktira Ivu Tišljara te surađuje u objavi informacija na 

webu. 

b) IO je odlučio da se MTB-O trka u Bjelovaru, koja se bodovala za državno 
prvenstvo na duge staze, unatoč prekratkim stazama ne poništi (sa 5 

glasova za i jednim protiv (Lino Legac). Povjerenik za MTB-O Vedran 
Berković će obavijestiti organizatora da sljedeće godine više pažnje posveti 

planiranju staza.   
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8. Razno 

Vedran Bijelić sudjelovao je kao zamjenski predstavnik Hrvatskog orijentacijskog 
saveza na 35. sjednici HOO-a održanoj 22. srpnja 2013. godine. 

Skupština HOO prihvatila je preporuku Etičkog odbora HOO-a te izrekla mjeru 
ukora Zdravku Mamiću za neprimjeren i neprihvatljiv govor u javnosti čime su 
povrijeđena temeljna načela olimpizma, prije svega očuvanje dostojanstva 

pojedinca i nanesena šteta ugledu hrvatskog sporta. 

Članovi Skupštine usvojili su izmjene i dopune proračuna HOO-a za 2013. 

godinu. Ukupno planirani prihodi i rashodi se uvećavaju za 600 tisuća kuna te 
sada iznose 124.264.654 kuna. Usvojena je i prenamjena unutar rashoda kojom 
se uvećavaju sredstva za povećanje temeljnog kapitala HOO TV d.o.o. 

Predložene prenamjene neće utjecati na redovne programe nacionalnih sportskih 
saveza, razvojne programe za sportaše i trenere, programe lokalnog sporta i 

olimpijski program. 

 

Sjednica je završila u 20.20 sati.  

 
 

 
 

Zapisnik vodio: 
Lino Legac 

Hrvatski orijentacijski savez 
 

predsjednik 
Karlo Gobec 

 


